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Dagsorden 

                     

         

Pkt. 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder:  

 

 

1. 5 min Godkendelse af referat 280424 

Og dagsorden SB 130624 

 

Referat og dagsorden blev godkendt 

2. 

 

30 min 

 

Skolen - information 

• Kort status om skolen 

• Planlægning af skoleår 2024 - 2025 

 

Tomas og Jacob 

Planlægning: Skemaet er på 

trapperne 

Vi har ansat 4 lærere her af en 

tidbegrænset. I august starter 

- Marianne Bonde, der kommer fra 

Louiseskolen 

- Sissel W Hansen, der kommer fra 

en lærerstilling i Rødding 

- Jacob Oggesen, flytter til Starup 

fra Skanderborg 

Og Lone Engholm, der har været et 

år på Grønland. 

Prøverne er ved at være afviklet 

Resultaterne ser fine ud. Der er 

fremgang fra sidste år. 

Optaget på kommende 7. årgang 

ser flot ud. 

 

Der er politisk velvilje til at 

investerere i pladsforbedringer på 

vores skole. Men i første omgang 

venter vi til holdbare løsninger er 

udarbejdet. 

 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: onsdag – D. 13. juni 2024 

Tid: kl. 17.00 – 19.00 (19.00 - 20.00 her deltager nye medlemmer) 

Sted: Mødelokale 1 på skolen 

 

Skolebestyrelsen: 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff /MW  

Forældrerepræsentant  

Søren Hell /SH  

Elevrepræsentant / næstformand 

Heba Saleh (7D) 

Forældrerepræsentant / 

næstformand 

Renè Viekær Petersen /RVP  

Forældrerepræsentant  

Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard /JS 

Forældrerepræsentant / formand 

Sanne Nielsen/ SN 

Forældrerepræsentant 

Vivi Ravnskjær Terp/ VRT  

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant / formand 

Kira Lee Pickardt Sebelius 

Rasmussen (9E)  

 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 

 

Afbud: Janne, Torben, Søren, Kira, Heba 
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3.  5. min Elevrådet Formand / næstformand 

Der har ikke været elevrådsmøde i 

maj. På næste møde kikker vi ind i 

næste skoleår for at se hvilke 

aktiviter der skal sættes i gang. 

 

4. 50. min Skole og hjemsamarbejde - Opfølgning  

 

Færdiggørelse af forældrepjece 

- Se bilag 

 

Præsentation af ”Omgangsformer” og 

forventninger til god adfærd 

- Se bilag 

Jacob / Fælles drøftelse / beslutning 

 

Der er sket en forandring med 

vores elevkultur.  

Vi er en skole, der gerne vil lave 

god undervisning, men vi er også 

en skole, der arbejder med 

dannelse. Også kva det faktum at 

eleverne er mange timer på skolen, 

så vi kan ikke kun fokusere på det 

faglige. 

 

Vi vil gerne gøre det rigtigt godt i 

samarbejde med elever og 

forældre. 

 

Komende skoleår sættes fokus 

arbejdet med nedenstående 

omgangsformer: 

- Du skal rette dig efter de 

voksnes anvisninger 

- Du skal bruge din sunde 

fornuft. 

- Andre skal synes du er rar 

at være sammen med. 

 

Vi har på skolen arbejdet med det 

proaktive. Men også med 

konsekvens. 

 

Det er vigtigt at der er et godt og 

fortløbende samarbejde med 

familierne. Det er også afgørende 

for et godt resultat at der følges tæt 

op. 

 

Vi præsenterer omgangsformerne 

på forældremøderne i august. 

Vi skal skabe nogle gode tag for at 

passe på fællesskaberne. 

 

 

5.  

 

10. min 

Fælles ansvar for vores it – udstyr 

 

Hvordan sikrer vi at vores udstyr behandles 

ordentligt? 

Tomas / fælles drøftelse / 

beslutning 

Vi har gode rammer: aflåselige 

elevskabe, og velfungerende it. 

Der er et hårdt slid og svind  
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Vi aftaler at opkræve udgiften for 

reperationerne ved mislighold eller 

bortkomst. 

 

8. 20 min  Tilbagemelding fra fællesrådsmødet med B&F 

 

- Tema fravær  

Jacob 

Sanne og Tomas. 

Vi blev præsenteret for statistisk 

materiale for skolefravær. Det var 

voldsomme tal.  

Fravær er fravær. Vi skal håndtere 

fravær når det bliver bekymrende. 

Ikke kun ulovligt 

Der er en stor politisk interesse og 

vilje til handling. 

Den tætte dialog er afgørende. 

 

9.   Evt. 

Fællesspisning – goddag og farvel til 

gamle og nye 

skolebestyrelsesmedlemmer 

 

Nye i bestyrelsen pr. 1. august er 

Mogens Østergaard og Anders Jacobsen. 

 

Alle 

Kommende punkter: 

- Forældresamarbejdet – 

forventningsafstemning 

- Resultater 

- Samarbejdet med 

talentmiljøet. Invitere 

Morten, og Luise 

 

 


